
 

S
O

LV
A

N
G

-
S

K
O

LE
N

 
  MØDEREFERAT 

                SKOLEBESTYRELSEN 

 
DATA OM MØDET 

DATO: 06.02.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Anna Rischel Preston [medl.] // Jan 
Nikolai Kristensen [medl.] // Martin Bech [medl.]   
 

Elevråd: 
Thomas  
 

Medarbejdere: 
Henrik Gregersen  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Rasmus Frimodt  

FRAVÆRENDE U. AFBUD: Peter-Johan Raasø // Lotte Balslev Vest // Nicolai // Elvira 

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Jeppe Bonde 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af dagsorden 

samt opfølgning fra sidste møde. 
Ingen ændringer – se opflg. herunder, 

2 Opflg. fra sidste møde (se ref.). 
[dette pkt. tages under fælles 

spisningen] 

Status på skrivelse bl.a. vedr. manglende supp. v. Irene  
Simon og Irene har været i kontakt med 2 der vil være supp. 

Julie Kappelgaard (mor til Eva 1.a) // Mikkel Bojesen (far til ??) 
Kontaktinfo sendes til Andreas, som invitere de to til skoleårets sidste møder. 
 
Status forældrekorps vedr. morgentragik v. Anna 
Anna laver en morgenvagt doodle til uge 8 og 9 
 
Status vedr. morgentrafik, ordensmagten og samarbejdet med Vej & Park v. Simon. 
Politiet vil være tilstede i morgen tidlig (7. feb.). Der er to enheder den forebyggende enhed og færdselspolitiet, 
som er dem der uddeler bøder. Umiddelbart taler de to enheder ikke sammen. Pt er det indsatsområde i 
færdselspolitiet. Simon har anmeldt 4 episoder i sidste uge til færdselspolitiet – der er brug for eksempler, som skal 
meldes ind til færdselspolitiet. Kommunen vil opsætte et tidsafgrænset U-vending-forbudt-skilt foran skolen.  
 
Status på arbejdsgruppe vedr. SKB-hjørneflag v. Lotte, Anna, Simon & Andreas  
Dato er fastlagt – Andreas booker møde. 
 
Status på arbejdsgruppen vedr. mobil- og skærmpolitik v. Henrik 
Der er lavet aftaler med de fire årgangskoordinator, som vender tilbage med nogle målsætninger/principper om 
hvad der skal opnås. Forslag om, at SKB inviteres med, når arbejdsgruppen med lærerne, har lavet et udkast – 
Irene og Jan fra SKB vil deltage. 

3 Nyt fra elevrådet – siden sidst Status på…  
 Omklædningen >> væggene bliver opsat i dagene op til påske 
 Plakater til cykelparkering >> sættes op af elevrådet ved alle vitale indgangsdøre  
 Ure bliver sat op i skolegården >> Elevrådet beslutter hvor de skal sidde. 

 
Ønsker til kommende skoleår… 

 6.-9. klasse vil gerne have idræt senere end 1. og 2. lektion 
 Inde og ude regler i pauserne. Uretfærdig at 6. klasserne ikke må være inde 
 Kantinen– kan lokalet bruges til noget andet?  

4 Godkendelse af driftsbudget 2023 

 
Andreas gennemgik budgettet. Få spørgsmål. Bestyrelsen godkendte skolens driftsbudget 2023 

5 Inputs fra SKB ift. ledelsens kommende 
skoleudviklingssamtale med 
forvaltningen.  

Ledelsen fremlagde baggrundsinfo for kommende styringssamtaler med forvaltningen omk. 
Solvangskolen. Herefter blev skolens datapakke gennemgået. Punktet blev afsluttet med at 
bestyrelsen formulerede 8 opmærksomhedspunkter til ledelsens kommende styringspunkter. 
 

1. Brug GR-modellen i flere fag og på flere årgange!  
2. Øge aldersintegrationen så meget som muligt – især i emneuger som fx Solby  



3. Give mere plads til PM-fagene  
4. Giv de fagligt marginaliseret drenge i tale og give dem ejerskab til projekt/opgave i skolen 
5. Samle fagene i blokke, så der er mulighed for fordybelse  
6. Fordybelse i relationen til underviser  
7. Undervisernes virkelyst går forud for elevernes virkelyst – civil ulydighed og 

prøvehandlinger   
8. Ældre rollemodeller fx forældre fortælle om deres vej fra skole til uddannelse og job. 

6 Afrunding og opsamling på evt. 
beslutninger samt punkter til kommende 
møder. 

Ingen inputs 

7 Personalesituationen herunder evt. 
kommende ansættelser 

Orientering v. Andreas 

Med venlig hilsen 

Jeppe Bonde  
 

 


